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1.  Underskrift af referat fra sidste møde 

 

  Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. 

Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt. 

 

 Anja Daugaard, Svend Erik Nielsen og Winni Skødt Larsen deltog ikke på dagens møde. 

Ellen deltog via Teams. 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Formanden orienterede at næsten alle byrådsvalgte er udpeget:  

Kenneth Fredslund Petersen (O), formand 

 Morten Skovlund (A) og en ekstra fra socialdemokratiet men endnu ikke udpeget 

Lars Schmidt (V) og Mads Hartlev Jansen (V) 

 

  Herudover er følgende bestyrelsesmedlemmer valgt: 

 Henrik Knudsen, Birgitte Seest Marquart og Morten Smith alle som 

medarbejderrepræsentanter 

Morten Kristensen, forbrugerrepræsentant 

 

  

 Formanden orienterede kort om Anja Daugaard. 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2021 

 

Direktøren gennemgik budgetopfølgning pr. 30. september hvor det blev fremhævet at 

tilslutningsbidragene forventes realiseret til mio. kr. 60 og anlægsinvesteringerne på mio. 

kr. 152. 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

4. Personale 

 

Orienteringen taget til efterretning. 
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5.  Lukket punkt 

 

 

 

 

Strategi 
 
 
6.-9. Lukkede punkter 

 

  

 

10 Energipriser i 2022  

 

 Orienteringen taget til efterretning. 

 

 
 
 
Øvrige punkter 

 
 

11. Mødekalender for 2022  

 

 På førstkommende bestyrelsesmøde vil mødekalender blive fastlagt. 
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12. Eventuelt  

 

John Kaare vil gerne evaluere forbrugervalget. Han mener at det forløb godt og positivt 

med så mange kandidater. 

Nogle forbedringspunkter er at materialet kom ud for sent (fredag hvor valget starter 

mandag) og at der var tekniske udfordringer på valgportalen. Valget skal måske også 

fremrykkes således det ikke er for tæt på kommunalvalget. Der er stadig nogen der ikke 

var klar over at der var et forbrugervalg. 

 

 

 

Mødet hævet kl. 10.15 

 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Niels Clemmensen Anja Daugaard 

 (underskriver på læst referat) 

 

____________________________ ______________________________ 

Svend Erik Nielsen Søren Peschardt  

(underskriver på læst referat) 

 

____________________________ ______________________________ 

Morten Skovlund Henrik Knudsen 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Ellen Rasmussen Winni Larsen  

 (underskriver på læst referat) 

 

____________________________ 

John Kaare  


